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Hei.
Vil komme med uttalelse på utbygging av effektkjøring og ombygging av eksisterende verk.
Etter opplysninger som er opplyst så vil Votna magasinet kunne variere i vannstand på 4m i 
døgnet.
Korleis skal ein då forholde seg  med bruk av båt på vatnet?
Denne kan ikkje ligge vatnet til neste dag.
Båt opp trekk/ ut setting utstyr finnes ikkje, kun ei betongplate for dei siste meterana mot topp 
vannstand. Det går ein dårlig vei videre, men dårlig med snuplasser.
Skal det etableres eit båtopptrekk/ utsetting for alle på Statens eigedom eller er den tenkt plassert 
på privat grunn?
Vintersdagen vil det og bli forandring på spesielt for skiløperne og reinsdyr som vil krysse isen.
Skiløparen kan gå andre veier som då vil forstyrre villreinen endå meir.
Dette vart vist som ein problemstilling i Suldal, men utelatt her. 
Er det erfaringer med tanke på fisken i vatnet og korleis virkningen blir på denne?
Når det gjelder Røldalsbygda med tanke på effektkjøring og pumpekraftverk, fiske, frostskodd, 
strømforandring i vatnet med tanke på ut glidning av sand?
Valldalen og Valldalsvatnet framkommelighet vinterdager, regulering 2m pr døgn.
Umulig for rettighetshavere å komme til sine eigedommar på østsida av vatnet på vinteren.
Sikkerheten for ski løperane, transport folk. Er det omkjøring over Storavatnet som er 
alternativet?
Her får ikkje ansatte i Hydro lov å kjøre vintersdagen pga rasfare, men godt nok til alle andre.
Dette gjelder også om nye planar ikkje vert realisert.
Her må det på plass ein ny konsesjon slik avtalen var for 60år sida. Verda har gått videre og då 
må dette rettast opp i.
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